

# S2008 PETG SK化学 透明 医用级 医疗器械 板材 片材 建材 挤出 注塑 不含BPA

产品名称	S2008 PETG SK化学 透明 医用级 医疗器械 板材 片材 建材 挤出 注塑 不含BPA
公司名称	余姚得亿塑化有限公司
价格	.00/件
规格参数	品牌:SK Skygreen 型号:S2008 产地:韩国
公司地址	浙江省余姚市余姚中国塑料城国际商务中心3幢705室
联系电话	0574-62532768 18892672536

## 产品详情

S2008是一种透明的医用级醇改性共聚酯热塑性树脂，用于注塑成型、挤出和挤出吹塑成型应用。因具有医疗方面的认证，常应用于医疗产品。

S2008 is a transparent medical grade glycol modified co-polyester thermoplastic resin for injection molding, extrusion and extrusion blow molding applications. It ' s used in medical products because of its medical certification.

SKYGREEN S2008是一种二醇改性聚对苯二甲酸乙二醇酯（PETG），具有出色的透明度和加工性能，使其可用于各种产品。S2008符合ISO 10993-1指南和USP VI类生物相容性要求。（ISO 10993-1指南包括10993-3遗传毒性、10993-4血液相容性、10993-5细胞毒性、10993-6肌肉移植、10993-10敏感性/刺激、10993-11急性全身毒性和Aman慢性全身毒性。）即使在灭菌后，它也仍然具有出色的光学/物理性能稳定性，满足ISO 11607-1中描述的测试要求。与其他SKYGREEN等级一样，S2008符合韩国，美国，欧洲，中国和日本对食品接触材料的要求。

SKYGREEN S2008 is a glycol-modified polyethylene terephthalate (PETG) with excellent clarity and processability that makes it an attractive solution for versatile end-use applications. S2008 meets the ISO 10993-1 guidelines and USP Class VI biocompatibility requirements. (ISO 10993-1 guidelines include 10993-3 genotoxicity, 10993-4 blood compatibility, 10993-5 cytotoxicity, 10993-6 muscle graft, 10993-10 sensitivity/stimulation, 10993-11 acute systemic toxicity, and Aman chronic systemic toxicity.) It has excellent optical/physical properties stability even after sterilization, satisfying the test requirements described in ISO 11607-1. As with other SKYGREEN grades, S2008 meets the requirements for food contact materials in Korea, the US, Europe, China, and Japan.

## 特性 Key Attributes

晶莹剔透Clarity

优异的透明度Transparency

良好的加工性能Processability

## 应用Applications

医疗器械Medical Device

医疗包装Medical Packaging

片材/板材Sheet

建设材料Construction

家用电器Home Appliances

个护用品 Personal care

实验室器皿Labware

食品和饮料包装Food and Beverage Packaging

其它Others

## 主要加工方式Primary processing methods

注塑成型 Injection molding

挤出成型 Extrusion

挤吹成型 Extrusion blow molding

流延成型 Cast film